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Referat af SU-møde – torsdag, 15/1 2015 
 
Til stede:  Henriette Giese 
 Anja Keldorff 
 Mette Lübeck 
 Stephanie Redmond 
 Lisbet Skou 
 Lisbeth Wybrandt 
 Jeppe Lund Nielsen 
 Jens Muff 
 
Fravær:  
  
Referent: Annemarie Davidsen    

Institut for Kemi og Biovidenskab 
Fredrik Bajers Vej 7H 
9220 Aalborg Ø 
Tlf.  9940 9940 
Fax 9635 0558 
www.bio.aau.dk 
 
 
Ledelsessekretær og  
ph.d.-administrator 
Annemarie Davidsen 
Telefon: 9940 3605 
Email: ada@bio.aau.dk 

 

 Dato: 16-01-2015 
 

Punkt Opfølgnings-
ansvar 

 
1. Godkendelse af dagsorden 
 
Godkendt. 
 

 

 
2. Personale 
 
- Personalekurser ikke blot for ansatte i Aalborg 
Ifølge PUS (Personaleudviklingssekretariatet ved HR) vil det være muligt at etablere interne 
personalekurser også i Esbjerg. Medarbejderne i Esbjerg er derfor meget velkomne til at tage 
kontakt til Lisbeth Rosted/Mette Schoubye Fallingborg og byde ind med kurser, som der er 
interesse for.  
 
Med hensyn til Folkeuniversitet er den gældende aftale indgået mellem AAU og blot 
Folkeuniversitet i Aalborg. Folkeuniversitet i Esbjerg er tilsyneladende knyttet sammen med 
SDU, og ledelsessekretariatet vurderer derfor, at det ikke umiddelbart er muligt at indgå 
lignende aftale i Esbjerg, ej heller i København. 
 
- Ansættelse af laborantpraktikanter over 25 år 
Henriette tager kontakt til Hanne Skovrider for nærmere udredning og følger op på næste SU-
møde. 
 
Foreløbig status er, at der nu er ansat en laborantpraktikant lige under 25 år, men problemet 
opstår det øjeblik, vedkommende fylder 25. 
 
- Ny sektionsleder i København 
Som allerede bekendt har Peter Stephensen Lübeck per 1. januar 2015 overtaget 
sektionslederposten fra Peter Westermann. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Henriette 

 
3. Økonomi 
 
Instituttets resultat for 2014 bliver et underskud på ca. 7 mDKK, hvilket er bedre end 
forventet, da prognosen lød på ca. ÷8 mDKK. Budgettet for 2015 fremstår fornuftigt og vil 
balancere vha. moderate frikøb og støtte fra fakultetet i form af 7 mDKK med udgangen af 
2015. Opstår der spørgsmål i forbindelse med projektøkonomi, er det blot at tage kontakt til 
Witold eller Cæsar. 
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4. Undervisning 
 
- Timeregistrering ift. SDU-undervisning – opfølgning v/Anja:  
Anja afventer tilbagemelding fra Bettina Væversted snarest. I Esbjerg har fordelingen været 
uklar, og man har derfor forsøgt at danne sig et overblik over realiseret timeforbrug, som bør 
videreformidles direkte til Bettina Væversted. Bettina vil fremover være ansvarlig for SDU-
timeregistrering. 
 
- Peter Westermann – ekstra undervisningstimer i Esbjerg? 
De ekstra timer skyldes, at Esbjerg er nødsaget til at tilbyde bachelor på både dansk og 
engelsk i 1. og 2. semester, men har dog fået tilladelse til at sammenlægge disse på 3. 
semester og frem. Skolen vil dog ikke give yderligere dispensation for 1. og 2. semester, og 
der må derfor søges en fornuftig løsning – evt. vha. Jens Laurids. 
 

 

 
5. Det psykiske arbejdsmiljø 
 
- Arbejdsmiljøudvalg: 
Intet at notere, da alt fungerer på bedste vis. 
 
- Psykisk APV: 
Henriette er indtrådt i HAMiU, hvor opgaverne håndteres fornuftigt. Et udspil for ændring af 
psykisk APV er i gang og skulle gerne resultere i både mere overskueligt spørgeskema og 
hurtigere behandling, der samtidigt er mere fremadrettet. 
 
På campus København arbejdes der på at indføre mere campus-specifikke spørgsmål i 
APV’en, hvilket også kunne være relevant for øvrige campusser og dermed skabe større 
relevans. 
 
På institutniveau er der aftalt endnu et møde med Pia Ryom, denne gang mellem 
administration og VIP-repræsentanter d. 27. januar 2015. 
 
Pia Ryom og studerende kommer ligeledes til Esbjerg – tidspunkt endnu uvist - mens Pias 
arbejde i Sydhavnen og administrationen forventes at fortsætte til sommer 2015.  
 

 

 
6. Status for byggeprojekter 
 
- Evt. pressekontakt – opfølgning v/Henriette  
Henriette har haft møde med både rektor, dekan og den ny universitetsdirektør, hvilket lader 
til at have haft en vis effekt på byggeproblematikken. Der arbejdes nu på færdiggørelse af 
bygningen, og overtagelse forventes at finde sted i uge 4. Dermed foreløbigt intet behov for 
pressekontakt. 
 
Både studerende og VIP’ere forbereder dog indlæg til rektor for at gøre opmærksom på og 
tydeliggøre det uhensigtsmæssige forløb. 
 

 

 
7. Evt. 
 
- ”Vilde idéer” 
Instituttet har modtaget forespørgsel på en VIP’er, der tænker utraditionelt og har ”vilde” og 
gode idéer til ny undervisning og undervisningsformer, og planlægger at indstille Rudi P. 
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- Indvielse 
Der efterlyses information om indvielse og evt. udskydelse. Den foreløbigt senest fastsatte 
dato har været anvendt strategisk for at sætte gang i færdiggørelsesprocessen, men der er 
nu taget kontakt til centralt hold for udsendelse af ny information vedr. aflysning og evt. ny 
dato. Ny dato fastlægges dog ikke, førend bygningen er færdig.  
 
Sidste nyt i den anledning er dog, at der nu er installeret videoudstyr i auditoriet i Aalborg, og 
det er dermed muligt at samsende til både Esbjerg og København ved kommende 
arrangementer. 
 
 
8. Kommende møder i 2015 
 
• 13/5-2015 
• 16/9-2015 
• 10/12-2015 
 

 

   

 

  
 


